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Raluca Giorgiana Dumitrescu este presedinta nou-înfiintatei Agentii Nationale

pentru Mediu si Arii Protejate

Agentia Nationala pentru Mediu si Arii  Protejate (ANMAP), noua institutie creata prin contopirea

Agentiei  Nationale pentru Protectia Mediului (ANPM) si Agentiei Nationale pentru  Arii Naturale

Protejate (ANAMP), va fi condusa de catre Raluca Giorgiana  Dumitrescu, a anuntat institutia, într-un

comunicat de presa. 

Conform Deciziei premierului Marcel Ciolacu, Raluca Giorgiana  Dumitrescu a fost numita în functia de

presedinta a ANMAP, cu rang de  secretar de stat, iar Andra Sabrina Stroe va fi vicepresedinte, cu rang  de

subsecretar de Stat, al aceleiasi institutii.

"Ma bucur sa particip la aceasta prima întâlnire alaturi de  presedintele noii institutii ANMAP. E un semnal pe care

vreau sa îl  transmit, ca dincolo de toate lucrurile bune care s-au întâmplat în  agentie, trebuie sa continuam sa fim

eficienti si sa ne asiguram  obiectivele asa cum izvorasc ele din programul de guvernare. Am avut  deja o prima

discutie cu doamna presedinte Raluca Dumitrescu, în care am  pus în discutie principalele obiective ale

ministerului în ceea ce  priveste agentia. Astfel, ma astept sa tratam cu prioritate si poate cu  mai mult succes decât

am facut-o pâna acum, PNRR-ul, pentru ca este  obiectiv de grad zero pentru statul român si pentru minister, însa,

din  nefericire, lucrurile avanseaza destul de greu în unele situatii. De  asemenea, activitatile care au legatura cu

Organizatia pentru Cooperare  si Dezvoltare Economica (OCDE) sunt o alta prioritate a Guvernului si ma  astept

sa fie tratate cu maxima seriozitate de catre ANMAP. În tara sau  la Bucuresti, vreau sa înteleaga toata lumea ca

suntem o singura  agentie si ca procesul de comasare a institutiilor nu se va opri aici.  Ma astept sa înteleaga toata

lumea ca trebuie sa lucram pentru acelasi  scop, mediul, iar colegii din tara sa fie coordonati eficient", a  declarat

ministrul Mediului, Apelor si Padurilor, Mircea Fechet, prezent  la prima sedinta a noii institutii, potrivit

comunicatului citat.

Acesta a adaugat ca o alta chestiune importanta, care necesita maxima  atentie în perioada urmatoare, este

digitalizarea, transparentizarea si  trasabilitatea serviciilor, activitatii agentiei si actului de mediu în  general,

pentru ca aceste instrumente digitale usureaza munca tuturor si  faciliteaza relatia cu beneficiarii activitatii noastre.

"În perioada imediat urmatoare, vom organiza agentia, astfel încât sa  raspunda tuturor rigorilor, pentru ca este

foarte important sa ne  optimizam activitatea, la toate nivelurile, prin masuri si decizii bine  fundamentate", a

precizat presedinta ANMAP.

Conducerea ANMP va mai avea în cursul zilei de luni o sedinta prin  video-conferinta cu toti reprezentantii APM

si ANANP din toate judetele  tarii si din Municipiul Bucuresti.
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